
                                                      Z  A  P  I  S  N  I  K  
 
pete seje sveta Krajevne skupnos  Črni Vrh, ki je bila v sredo 22. 3. 2023 ob 
19.00 uri v sejni sobi Krajevne skupnos  Črni Vrh v prisotnos : Gregor Rupnik, 
Lovrenc Habe, Florjan Lampe, Matej Bonča, Andraž Bizjak, Robert Rupnik, 
Metod Habe, Jošt Rupnik, Silvana Rupnik, Igor Bonča 
 
Odsotni: Veronika Škedelj, Aleksandra Rupnik, opr. Anej Leban 
 
Predlog dnevnega reda: 
 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika prejšnje seje 
3. Predstavitev vzdrževanja JP iz strani Komunale Idrija (Bonča Igor) 
4. Pregled in mnenje pred drugim branjem proračuna Občine Idrija 
5. Razno 

                                                             Ad. 1.  
 
Na predlagani dnevni red ni bilo pripomb. 
 
 
                                                            Ad. 2.  
 
Člani sveta so potrdili zapisnik prejšnje, četrte seje sveta KS Črni Vrh. 
 
                                                            Ad. 3. 
 
Predstavnik Komunale Idrija g. Igor Bonča nam je predstavil zimsko in letno 
vzdrževanje javnih po  v KS Črni Vrh. 
Med zimsko vzdrževanje spadata pluženje in posipanje cest, med letno redno 
vzdrževanje pa spada gredanje in posipanje peska po javnih poteh ter mesečni 
ogled vseh javnih in lokalnih po  v KS, košnja ob ces , sečnja, krpanje lukenj, 
vgradnja propusta ali jaška po potrebi. Po potrebi se izvaja tudi trebljenje, da se 
pesek, ki je zletel iz ces šča zaradi pluženja, pograbi nazaj na cesto. 
Še posebno je poudaril, da naj bi se denar, ki je namenjen za vzdrževanje javnih 
po  porabilo izrecno za vzdrževanje javnih po  in ne za asfal ranje. 
Komunala Idrija izvaja tudi košnjo okrog pokopališča in mrliške vežice ter ob 
potoku. 
 
 



Komunala Idrija bo tudi v letu 2023 urejala park Črni Vrh: trebljenje, postavitev 
klopi, košnja: maj , junij, julij dvakrat mesečno, avgust, september, oktober enkrat 
mesečno, jeseni grabljenje listja, spravilo klopi. Dela v parku se bodo opravljala 
po predhodnem dogovoru s predsednikom KS. 
 
                                                                   Ad. 4.  
 
Večjih sprememb v proračunu za leto 2023, 2024 ni bilo. Svetnika in predstavnika 
odborov na Občini Idrija morajo še naprej spremlja , da se drži časovnice 
projektov in da se sredstva, namenjena KS Črni Vrh ne prerazporejajo. 
 
Pod točko razno 
 
Predsednik sveta je prebral preje  prošnji za finančno pomoč Društva TRMA za 
pomoč pri izvedbi 20. teka na Špičast vrh in pri izvedbi 3. traktor zbora in PGD 
Črni Vrh pri izvedbi vsakoletne prireditve Marjetna nedelja. Člani sveta so se 
strinjali, da se TRMI plača račun v skupnem znesku soč petsto evrov in PDG 
Črni Vrh račun v skupnem znesku soč petsto evrov. 
 
Krajevna skupnost Črni Vrh je izdala soglasje Orientacijskemu klubu Azimut za 
izvedbo državnega prvenstva v orientacijskem teku na območju Predgriž.  
 
Predsednik sveta se je pogovoril z g. Valen nom Lampe glede poseka smrek 
okrog mrliške vežice in o menjavi dela zemljišča ob pokopališču. 
 
Glede sanacije pokopališkega zidu, ki je v celo  dolg 250 m, se išče najboljša 
varianta. Pokopališče je pod spomeniškim varstvom, čakamo navodila Zavoda za 
varstvo kulturne dediščine Nova Gorica. 
 
Sanira  je potrebno cesto v Balilo, podporni zid in uredi  potok. Občina za 
urejanje vodotokov ni pristojna, zato čaka na ogled in navodila pristojnih. 
 
Predstavnik Komunale Idrija Nicolas Vanek je skupaj s predsednikom KS popisal 
ekološke otoke v Krajevni skupnos  Črni Vrh. Komunali Idrija in Občini Idrija  je v 
interesu, da se v vsakem zaselku v Krajevni skupnos  Črni Vrh uredi primeren 
ekološki otok z najmanj š rimi smetnjaki. S tem bi radi zmanjšali pobiranje 
odpadkov od hiše do hiše. 
 
Člani sveta so se strinjali, da se poišče koordinatorja za urejanje gredic in fontane 
v parku. 



 
Ker je zastava na drogu že slaba je treba naroči  novo in sicer iz bolj trpežnega 
blaga. 
 
Predlagan je bil termin Slavnostne seje Krajevne skupnos  Črni Vrh - 18. 6. 2023. 
Organizacijo je prevzel Lovrenc Habe. 
 
Lovrenc Habe je predstavil Viktorjeve poslednje želje o parku. Da se v park 
names  en meter velikega palčka, igrala za otroke na lastno odgovornost, da se 
v park napelje elektriko, da bosta fontana in kozolec osvetljena. 
Člani sveta so se strinjali z prvim in tretjim predlogom in si bodo prizadevali 
njegovo željo uresniči . 
 
G. Jošt Rupnik je povedal da bo sestanek za majski hrošč 12. aprila 2023. 
Udeležite se ga v velikem številu. 
 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri. 
 
Zapisala                                                                     Predsednik sveta KS 
Dorica Tominec                                                               Gregor Rupnik  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 


